

香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學
小二至小六 考試(一)通告(202110051)

敬啟者：

二零二一至二零二二年度二至六年級考試(一)定於 2021 年 11 月 9、10、11 及 12 日(星期二至五)一連四天舉行。每日考試時間由上午 8 時正至 10 時 55 分。考試完畢，隨即依歸程隊放學。通告後頁附上考試(一)範圍，敬請督促 貴子弟勤加溫習為荷。

| 日期 時間 \ 科目 | 十一月九日 (星期二) | 十一月十日 (星期三) | 十一月十一日 (星期四) | 十一月十二日 (星期五) |
|---------------|----------------|----------------|-----------------|-----------------|
| 8:00—8:40am | 自修或口試 | | | |
| 8:40—9:40am | 中作 | 英文 | 溫習(P. 2-P. 5) | 中文聆聽 |
| | | | 音樂(P. 6) | |
| 9:55—10:50am | 中文 | 英文聆聽 | 數學 | 常識 |
| 10:50—10:55am | 排歸程隊 | | | |

註：1. 是次考試為六年級呈分試，呈分科目為中文、英文、數學、常識、視藝及音樂。未列入時間表之術科考試，將隨堂舉行。

2. 六年級將於考試後的星期六(13/11)早上 9:45 至中午 12:00 進行升中講座，有關詳情將另行通告。

如有查詢，請致電 2416 5447 馮靜儀副校長。

此致

貴家長

校長：



麥綺華

二零二一年十月十一日

✂

回 條

敬覆者：

貴校十月十一日通告(202110051)關於小二至小六考試(一)事宜安排，本人現已知悉。

此覆

香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學

學生姓名：_____ ()

家長簽署：_____

班 別：_____

日 期： 2021 年 10 月 日

HKTA YYI Shek Wai Kok Primary School
P2-P6 1st Exam (202110051)

11th October, 2021

Dear Parents,

Kindly be informed that the 1st Exam of year 2021-2022 will be held from 9th -12th November, 2021 (Tuesday to Friday) for P.2 to P.6, over a period of 4 days. The time will be from 8:00am to 10:55am. Students shall line up to go home right after the end of exams every day. The syllabus is attached. Please give guidance to your child while he/she is studying.

| Time | Date | | | |
|---------------|----------------------------------|-------------------------------------|------------------------------------|----------------------------------|
| | 9 th Nov (Tuesday) | 10 th Nov (Wednesday) | 11 th Nov (Thursday) | 12 th Nov (Friday) |
| 8:00—8:40am | Self-study or Oral Examination | | | |
| 8:40—9:40am | Chinese Writing | English Reading & Writing | Revision(P.2-P.5) | Chinese Listening |
| | | | Music (P.6) | |
| 9:55—10:50am | Chinese | English Listening | Mathematics | General Studies |
| 10:50—10:55am | Line up | | | |

Remarks:

1. Internal Examinations shall be used for the purpose of Secondary School Places Allocation (SSPA) for P.6 students. The subjects are Chinese, English, Maths, General Studies, Visual Art and Music. Examinations of other subjects will be taken during the lessons for those subjects have not shown in the timetable.

2. After the examination period, there will be a pre-secondary school talk for primary 6 students on 13th November, 2021 (Saturday) from 9:45 a.m. to 12:00 noon. Details about the talk will be provided soon.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Vice Principal Fung Ching Yi at 2416-5447.



Madam Mak Yee Wah
The Principal



Reply

To whom it may concern:

I have read the circular related to the 1st Exam for P.2 to P.6.

Student's name : _____ ()

Signature of parent/legal guardian : _____

Class : _____

Date : October, 2021